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УВЖЖАЕМИ ГОСПОДИН ПАНОВ,

Повод за настоящото ми питане е създалата се напоследък неприятна 
ситуация с контейнерите за смет, които поради наслагващата се в тях 
шлака, стават източник на зловоние, усещащо се от метри разстояние. От 
друга страна, поради ред причини, край тях се образуват миро сметища, 
които са грозна гледка и допълват неприятното усещане. В този ред на 
мисли е и питането ми към Вас:

Какви стъпки е предприела ръководената от Вас администрация но 
отношение на сметосъбиращата фирма, за организиране на периодично 
измиване на съдовете за смет, както и за регулярна уборка и почистване на 
пространствата около тях с цел недопускане натрупването на смет в 
насипно състояние, която стои неприбрана със седмици?

Моля, на основание чл.98 ал.1 от Правилника, питанего, какго и 
отговорът му, който желая да получа и в писмен вид, да бъдат включени 
като изказване от моя страна в предстоящото заседание на Общинския 
съвет.
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